
 

PROTOKOLL 

Årsmøte i Øvre Rendal skytterlag 
mandag 21. november 2016  

 

Tilstede: Tore Hornseth, Ingvar Magne Høye, Torbjørn Halvorsen, Sigbjørn Nystuen, Pål 

Finstad, Frank Engene, Knut Arild Nordseth, Ole Martin Døsen, Stig Magne Finstad, Mette H 

Hornseth og Tove Døsen 

 

1. Godkjennelse av møteinnkalling 

Møteinnkalling er publisert via plakater, hjemmeside, facebook og mail. 

 

2. Valg av ordstyrer og referent 

Tore er valgt som ordstyrer og Mette som referent. 

 

3. Valg av 2 stk til å skrive under protokollen 

Protokollen skrives ut og skrives under av alle møtedeltagere til slutt. 

 

4. Årsmelding fra styret 

Styrets forslag til årsmelding ble gjennomgått av Tore. 

Innspill:  

 Alle pokaler som skytterlaget fikk av Torgeir Helstad bør nevnes i årsmeldinga. 

 Ingvar Magne vant kl. V55 på klubbmesterskap 15m med 239.  

Årsmelding med innspill ble enstemmig godkjent. 

 

5. Årsmelding fra ungdomsutvalget 

Styrets forslag til årsmelding ble gjennomgått av Ole Martin. 

Årsmeldinga ble enstemmig godkjent. 

 

 

 

6. Regnskap 

https://www.dfs.no/hjemmesider/nord-osterdal-skyttersamlag/ovrerendal/


Regnskap for 2015/16 ble gjennomgått av Tove. 

Resultat: underskudd på kr 1 174,62. Dette skyldes i hovedsak at det ble arrangert 

kun et stevne i 2016. Banestevnet ble avlyst pga lav påmelding. 

Revisors beretning ble også lest opp. 

Innspill: 

 Nedgang i medlemskontingent og økning i skytterlagets kontingent til 

samlaget. Dette skyldes at kontingenten til samlaget betales etterskuddsvis. 

 Driftskonto i både Sparebanken Hedmark og Tolga Os Sparebank. Dette er 

nødvendig for at vi skal få sponsorinntekter fra begge banker. 

Regnskapet ble enstemmig godkjent. 

 

Regnskap for skytterhus/anlegg ble gjennomgått av Tove. 

Resultat: overskudd på kr 4 561,47. 

 

7. Medlemskontingent og treningsavgift 

Styret foreslår at dagens priser videreføres. 

Innspill:  

 Forslag om at definisjonen på aktive klasseførte skyttere endres til: aktive og  

 klasseførte skyttere….  

Styrets forslag med innspill om endret ordlyd ble enstemmig godkjent. 

 

8. Utleiepriser 

Styrets forslag til utleiepriser av skytterhuset:  

 

Møte    kr   600,-. 

Fest/større arrangement kr 1500,-. 

 

Forslaget blir lagt dram for jaktskytterklubben. 

 

9. Aktivitetsplan og terminliste for 2017 

Det er viktig å holde hjemmesida oppdatert. Vi har kommet i gang nå. Viktig at alle 

bidrar med bilder og tekst. Vi bør også ha ei oppegående facebookside. Ungdommen 

bør oppfordres til å være med å drifte denne. 

Aktuelle dokument fra årsmøte bør legges på hjemmesida. Det må også opprettes en 

styreside. 

 

Styret har laget et forslag til aktivitetsplan. Samlaget har innstilt banestevnet vårt 

som Østlendingenstevne. Bekjentgjøres på hjemmesida og facebook når aktivitetene 

er tidfestet. 

 

Styrets forslag tas til etterretning. 

 

 

 



 

10. Innkommende saker 

Kostnadsoverslag på div vedlikeholdstiltak er utarbeidet: 

 Låsbare porter på 100m for å unngå slitasje på monitorer etc. Da kan alt 

utstyret stå framme til enhver tid. Kostnad ca kr 10 000,-.  

Årsmøte er positive til dette. Forslaget legges fram for jaktskytterklubben. 

 Det vurderes å vedlikeholde gammelt skytterhus slik at det kan brukes som 

lager. Det ryddes i det gamle standplassbygget først for å se om det er behov 

for mer lagerplass enn det. Kostnadsoverslaget tas vare på. 

 Det foreslås at det settes av kr 5000,- til maling av skytterhuset. Legges fram 

for jaktskytterklubben. 

 

11. Valg og godtgjørelser 

Valgkomiteens forslag ble gjennomgått av Stig Magne, og enstemmig godkjent. 

Årsmøte valgte i tillegg Roar Stormoen som nytt medlem i valgkomiteen for 3 år. 

 

Valgkomiteens foreslår at gjeldende godtgjørelser videreføres. 

Leder kr 8000,-, kasserer kr 6000,-, leder ungdomsutvalg kr 5000,-. 

Forslaget enstemmig godkjent. 

 

12. Budsjett 2017 

Styrets forslag til budsjett for 2017 ble gjennomgått av Tove. 

Innspill: 

 Forslag om at det settes av øremerkede midler til rekrutteringsarbeid.  

Det bør også jobbes for at de unge blir med på åpne stevner. Felles påmelding 

og samkjøring samt sosiale aktiviteter er foreslått. Foreldrene må også 

inviteres til å bli mer delaktige i trening og stevner. 

Det settes av kr 10 000 til ungdomsarbeidet. Kr 6 000,- tas fra overskudd og 

stevneinntektene økes med kr 4 000,-. I tillegg legges det inn en inntekt fra 

skyteskole på kr 2500,-. Budsjettet vil da gi et overskudd på kr 2500,-. 

 Styrets forslag med innspill ble enstemmig godkjent. 

 

13. Deltagelse på ombudsmøte 2016 

Deltagere: Tore-leder, Torbjørn-nestleder og Stig Magne-ungdomsutvalget. Nestleder 

og kasserer står for servering. 

 

14. Avslutning med utdeling av medaljer og pokaler 

Medaljer, pokaler og blomster ble delt ut av leder og premieansvarlig. 

 

 

 

 

 



 

 

 

  

 

 


